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Schůzka Kolejní rady Budeč 

12. 8. 2012 

Zasedání Kolejní rady Budeč se uskutečnilo 12. 8. 2012 od 23 hod. v zasedací místnosti kolejní rady. 

Přítomní členové KR Budeč:  Tomáš Ječmen, Růžena Fantová 

Omluvení členové KR Budeč: Jan Švadlenka (předseda), Edita Homolková (místopředsedkyně), 
Veronika Kordová 

Program: 

1) Losování jednolůžkových pokojů 

Průběh zasedání: 

Program byl schválen tichým souhlasem. 

1) Losování jednolůžkových pokojů: 

Na základě svých usnesení č. 1/2012 a 2/2012 ze dne 6. 8. 2012 Kolejní rada Budeč vyhlásila 

losování pěti uvolněných jednolůžkových pokojů. Zájemci měli možnost přihlásit se 

do slosování od 8. do 12. srpna. Důvodem této krátké lhůty bylo, že definitivní počet volných 

lůžek byl známý až po zasedání námitkové komise 7. srpna 2012 a paní ubytovatelka zároveň 

potřebovala mít již 13. srpna k dispozici definitivní rozdělení lůžek v Koleji Budeč. 

Do slosování se přihlásilo 7 zájemců: Tomáš Hliboký, Erik Kubica, Alena Kudějová, Barbora 

Majerová, Jiří Mühlstein, Marek Šatný a Martin Šatný. 

Z těchto zájemců KR Budeč vylosovala: Alenu Kudějovou, Tomáše Hlibokého, Marka Šatného, 

Erika Kubicu a Barboru Majerovou. 

Marek Šatný se následně po dohodě s neúspěšným žadatelem Martinem Šatným jednolůžko-

vého pokoje vzdal a oba se rozhodli zůstat společně ve dvojlůžkovém pokoji. Jednolůžkový po-

koj byl proto přidělen poslednímu zbylému zájemci – Jiřímu Mühlsteinovi. 

      Zapsal: J. Švadlenka dle informací od R. Fantové 


